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Alexander Eklund

Magnus Eklund

Anders Torgesen

Jonas Söderlund

Erik Rothman

Heléna Wilson

1. Mötets öppnande.
I samband med öppnandet hälsades Heléna Wilson välkommen som ny adjungerande styrelseledamot som ersättare för Johan Neander som har
lämnat sitt uppdrag

2. Christian Hallberg utses till  justerare
3. Godkännande av dagordning.
4. Senaste mötesprotokoll gicks igenom och utestående punkter diskuterades.

- Anders har undersökt GDPR riktlinjer som behöver efterlevas om vi väljer att filma matcher. Motståndarlaget ska tillfrågas och skylt behöver
sättas upp i hallen som informerar att filmning kommer att ske.

- Kiosklathund är inte uppdaterad ännu



- Behovet av ytterligare medlemmar som har utbildning i sekretariat kommer att öka nästa år då ytterligare två lag behöver sekretariat vid sina
matcher. Frågan bordläggs till i vår.

- Inbetalning av medlemsavgifter är under kontroll. Det finns några som ännu inte har betalat och detta tas up i respektive lag via ledarna

5. Rapporter från föreningen

a. Ekonomi
Föreningens ekonomi ser bra ut men Kassör informerade att föreningens materialkostnader i dagsläget ligger över budget pga inköp av match- och
domarställ. Även utbildningskostnader ligger något över budget

b. Kiosk
Inget att rapportera

c. Sponsring
Det finns oklarheter kring hur sponsring får bedrivas i Vikingen. Troligtvis ägs nuvarande skyltar av kommunen eller ett tredje parts företag. Föreningen
har i dagsläget ingen sponsringsriktlinje

d. Domare
Frågan om resersätning för domare diskuterades. RHK följer riktlinjer för resersättning vilket i vissa lägen innebär en högre ersättning när domare
reser från ett längre avstånd.

e. Cuper/sammandrag/USM
F09/10 spelar Steg 2 i Stockholm v 46. Det beslutades att Anders kollar upp hur mycket inköp av surfplatta och stativ kostar för att möjliggöra filmning
av lagets matcher.

f. Inköp
- Se ovan diskussion om inköp av surfplatta och stativ
- F09/10 vill köpa in 10 st skivstänger. Det beslutades att styrelsen ber Maria diskutera med Stadium vad detta skulle kosta innan beslut om

inköp görs, detta även med bakgrund i diskussionen om föreningens materialkostnader.



g. Rapport från lagen
- P 16-17 – Inget att rapportera
- F 16-17 - Inget att rapportera
- PF 14/15 – Laget spelade sammandrag helgen V 44 mot NKIK och Hultic. Det gick väldigt bra och laget har utvecklats mycket det senaste året
- P11-13 – Laget har vuxit i antal aktiva till 19 st
- F 11/13 – Går bra och laget har mer teori på sina träningar
- F09/10 – Spelar USM i Stockholm nästa vecka

h. Föreningsförsäljning
RHK har bestämt att återigen sälja Sportlotten. Det finns ett säljkrav på 500 lotter men vi kommer att få 1000 st. Magnus koordinerar och tar kontakt
med respektive lagansvarig. Rapportering och redovisning ska ske 12/1.

6. Årshjul

Styrelsen påbörjade arbetet med ett årshjul för att möjliggöra för en bättre planering av föreningens arbete, se bilaga 1 ”Årshjul”

Januari
- Planering för föreningsförsäljning (del 2)

Februari
- Revidering av stadgar och styrdokument

Mars
- Budgetarbete
- Motioner inför årsmöte
- Inbjudan till årsmöte

April
- Inbjudan till årsmöte (om inte redan gjort)
- Ledarträff med planing inför kommande år
- Översyn sponsring



Maj
- Årsmöte
- Presentation budget kommande år
- Anmälan till seriespel och cuper
- Bokslut

Juni
- Planering halltider
- LOK stöd
- Översyn medlemskap i lagen
- Styrelse kickoff

Juli
- Halltider

Augusti
- Avanmäla lag (vid behov)
- Spelarövergångar
- Starta upp träningar
- Lägga  matchschema
- Utbildning sekretariat
- Utbildning domare
- Utbildning ledare
- Inköp inför säsong (material, matchkläder)
- Kioskinventering (inkl inköp)
- Uppdatera kiosklathund

September
- Träningar igång
- Domartillsättning
- Idrottens dag
- Utskick medlemsavgifter



- Ledarträff (och ev genomgång kansliet)

Oktober
- Medlemsavgifter ska betalas
- USM
- Planering för föreningsförsäljning (del 1)

November
- Översyn stadgar och styrdokument

December
- LOK stöd (rapport)

i. Övrigt
- Christian har fått in fråga om att RHK ska skänka 4 st handbollar till Björkhagaskolan. Styrelsen godkänner det. Helen Hernell får i uppdrag att

finna 4st av de mer slitna bollarna att skänka.

7. Att göra innan nästa möte.

- Undersöka med Söderköpings kommun huruvida det finns möjligheter till bättre närverk (Anders T)
- Kiosklathunden behöver uppdateras inför säsong 23/24 (Maria)
- Undersöka Städa Sverige (Maria)
- Undersöka medlemmar som ännu inte betalat medlemsavgifter via ledarna (Magnus)
- Förslag på inköp av skivstänger (Anders och Maria)
- Förslag på inköp av surfplatta och stativ (Anders)
- Status Sportlotten

8. Nästa möte.
2024-01-15



9. Mötets avslutande

Alexander Eklund - Sekreterare

Justerare
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